
با تشکیل جلسه ای در فرمانداری شهریار برضرورت برنامه ریزی برای انتقال شركت شارژ سیلندرهای LPG امیریه تاکید شد.

پورتال اطلاع رسانی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری شهریار

روز یکشنبه یکم مرداد ماه سال جاری سال جاری به منظور بررسی و رسیدگی به  وضعیت تأسیسات شرکت شارژ سیلندرهای  
LPG شهرستان مردم نماینده محمودی مهندس ، شهریار شهرستان فرماندار ناجی  دکتر حضور با ای جلسه ، امیریه در واقع

های شهریار، قدس و ملارد در مجلس شورای اسلامی ،مهندس رهنما شهردار شهریار،مهندس کریمی مدیر عامل سازمان
آتش نشانی شهریار و برخی مسئولین شهرستان، مسئولین شرکت نفت و شرکت توزیع گاز در فرمانداری  تشکیل و بر

  ضرورت برنامه ریزی برای انتقال تأسیسات یاد شده به نقطه مناسبی تأکید شد.
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